
2009Z09889
Vragen van de leden Agema en De
Roon (beiden PVV) aan de
staatssecretaris van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport over het bericht dat
er volgens de staatssecretaris een
aparte aanpak van loverboys nodig is.
(Ingezonden 28 mei 2009)

1
Is het bericht waar dat u vindt dat er
een aparte aanpak van loverboys
moet komen?1 Zo ja, hoe ziet u die
aanpak dan?

2
Deelt u de mening dat het verhogen
van de prostitutieleeftijd naar 21 jaar
onderdeel zou moeten zijn van die
aanpak? Zo neen, waarom niet?

3
Bent u bekend met het 14 punten
actieplan van de PVV tegen
loverboys? Zo ja, waarom neemt u dit
niet over?

4
Deelt u de mening dat er gerichte
voorlichting aan alle meisjes over
loverboys op alle middelbare scholen
moet worden gegeven? Zo ja, hoe
gaat u dat bewerkstelligen?

5
Deelt u de mening dat het totaal
verknipte vrouwbeeld onder
loverboys (ca 60% moslims van ca.
89% allochtonen) moet worden
bestreden? Zo nee, waarom niet?

6
Deelt u de mening dat er een
strafverhoging moet komen voor
gedwongen prostitutie en dat er
minimumstraffen moeten worden
ingevoerd? Zo nee, waarom niet?

7
Deelt u de mening dat er een
waarborg moet komen voor
slachtoffers van loverboys voor het
doen van aangifte, en dat er een
waarborg moet komen voor een
veilig verblijf na de aangifte? Zo nee,
waarom niet?

8
Bent u voorstander van naming en
shaming van daders van loverboys?
Zo nee, waarom niet?

1 Telegraaf.nl, 26 mei 2009: «Jongens moeten
vaker nee tegen seks zeggen».
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